

注意：考試開始鈴(鐘)響前，不可以翻閱試題本

民國 104 年大專程度義務役預備軍官預備士官
考 試 試 題

國 文

【注 意 事 項】

- 1.請核對考試科目是否正確。
- 2.請檢查答案卡、座位及准考證三者之號碼是否完全相同，如有不符，請監試人員查明處理。
- 3.本試卷共 40 題，每題 2.5 分，共 100 分，答對給分，答錯不倒扣。試卷最後一題後面有備註【以下空白】。
- 4.本試卷均為單一選擇題，每題都有 (A)、(B)、(C)、(D) 四個選項，請選一個最適當答案，在答案卡同一題號對應方格內，用 **2B** 鉛筆塗滿方格，但不超出格外。
- 5.本試卷空白處或背面，可做草稿使用。
- 6.有關數值計算的題目，以最接近的答案為準
- 7.考完後將「答案卡(卷)」及「試題本」一併繳回。

- 有關題辭用法，何者正確？
(A) 作育菁莪：賀生子 (B) 椿萱並茂：賀園藝店開業
(C) 五世其昌：賀新婚 (D) 里仁為美：賀校慶
- 書信提稱語的用法，何者正確？
(A) 硯席：用於晚輩 (B) 青覽：用於師長 (C) 鈞鑒：用於長官 (D) 膝前：用於學生
- 現行公文用語之使用，何者為是？
(A) 台端：機關給人民、部屬之公文中，稱其為「台端」
(B) 祈望用語「請 核示」：指一般行政事務指示下級機關及其首長公告，以便遵行
(C) 附送語「檢陳」：對下級機關或其首長用(指有附件時)
(D) 結束語「謹陳」：對下級機關及其首長用
- 「榴花彩絢朱明節，蒲葉香浮綠醑樽」，此對聯適用於：
(A) 清明 (B) 端午 (C) 中秋 (D) 重陽
- 有關書信注意事項，何者錯誤？
(A) 中式信封右路寫受信人地址，地址若太長，可以分兩行書寫。最好不要三行(因古時報凶用三行，即「三凶四吉五平安」)
(B) 對老師、兄姐和一般長輩的啟封詞(連非頂頭上司的長官在內)都用「賜啟」
(C) 對直屬長官的啟封詞(包括工商界各單位的屬員對其上司)都用「鈞啟」(一鈞三十斤，是很被看重的)
(D) 中式信封中路稱謂，若是寫給父親的信，應寫「父親大人」
- 柬帖用語中的「敬備『桃樽』」，意即：
(A) 致贈文定喜餅
(B) 祝壽之酒席
(C) 宴請剛從遠道而來之客人，又稱「接風」
(D) 小孩滿月宴客
- 有關辭謝帖之「答謝餽贈」，何者錯誤？
(A) 凡送來禮物全收時，用「謹璧謝」字樣
(B) 如禮物不全收時，在「謹領」下註明所受一部份禮物之名稱件數，再加「餘珍璧謝」字樣
(C) 如為父親祝壽用之謝帖，要加「遵嚴命」字樣
(D) 喪事謝帖，只能用「領謝」字樣，因為送至喪家之禮物不可退還，必須全部收下
- 規定當事人雙方的權利與義務，將雙方同意的事項，根據法律、條例、或一般習慣，彼此取得協議，相互遵守，並記錄成文字，以作為憑據的一種法律行為，稱為：
(A) 公文 (B) 便條 (C) 規章 (D) 契約
- 下列何者不是以唐玄宗與楊貴妃故事為藍本之作？
(A) 杜甫〈哀江頭〉 (B) 白居易〈長恨歌〉
(C) 尤侗《弔琵琶》 (D) 白樸《梧桐雨》
- 與袁枚、蔣士詮並稱為「乾隆三大家」，有「江山代有才人出，各領風騷數百年」(〈論詩〉)之詩句者為：
(A) 沈德潛 (B) 趙翼 (C) 黃景仁 (D) 厲鶚

11. 曾著〈秦中吟〉、〈新樂府〉等大量諷諭詩，以為「文章合為時而著，詩歌合為事而作」之詩人為：
 (A) 白居易 (B) 李賀 (C) 杜甫 (D) 李商隱
12. 欲查找五代詞人韋莊作品，應先考慮何書？
 (A) 《昭明文選》 (B) 《玉臺新詠》 (C) 《花間集》 (D) 《樂府詩集》
13. 老子：「善為士者不武，善戰者不□，善勝敵者不與，善用人者為之□。是謂不爭之德，是謂用人之力，是謂配天古之極。」空格依序為：
 (A) 威，全 (B) 怒，下 (C) 勇，上 (D) 敗，智
14. 班固以為「露才揚己」，司馬遷評其「濯淖汙泥之中，蟬蛻於濁穢，以浮游塵埃之外，不獲世之滋垢，皜然泥而不滓者，推此志也，雖與日月爭光可也」，二者所論為何人？
 (A) 莊周 (B) 揚雄 (C) 左思 (D) 屈原
15. 下列何者屬盛唐邊塞詩？
 (A) 兩岸猿聲啼不住，輕舟已過萬重山(〈早發白帝城〉)
 (B) 花近高樓傷客心，萬方多難此登臨(〈登樓〉)
 (C) 馬上相逢無紙筆，憑君傳語報平安(〈逢入京使〉)
 (D) 少小離家老大回，鄉音無改鬢毛衰(〈回鄉偶書〉)
16. 下列何者非南宋愛國詞人？
 (A) 溫庭筠 (B) 陸游 (C) 辛棄疾 (D) 劉克莊
17. 《莊子·養生主》藉庖丁解牛闡發「依乎天理，批大郤，導大窾，因其固然」之道，何者屬之？
 (A) 以目視而不以神遇，神知止而官欲行
 (B) 彼節者無間，而刀刃者有厚，以有厚入無間
 (C) 每至於族，吾見其難為，怵然為戒，神為止，運為遲，動刀速然
 (D) 技經肯綮之未嘗，而況大軋乎
18. 有關明代張溥〈五人墓碑記〉所述，何者正確？
 (A) 「五人生於編伍之間，素不聞《詩》《書》之訓」，指五人出身軍旅，無暇讀書
 (B) 「大閹之亂，縉紳而能不易其志者，四海之大，有幾人歟」，指面對宦官亂政，官員不易其操守者如四海之多
 (C) 此五人乃「激於利而死」
 (D) 「亦以明死生之大，匹夫之有重於社稷也」為全篇主題
19. 《史記·項羽本紀》中司馬遷對項羽失敗原因之感歎，何者正確？
 (A) 自矜功伐，奮其私智而不師古
 (B) 背關懷楚，放逐義帝而自立，怨上天之不義
 (C) 謂霸王之業，欲以仁慈經營天下
 (D) 身死東城，至此覺寤，頗能自責
20. 《荀子·勸學》：「騏驥一躍，不能十步；駑馬十駕，功在不舍。」意指：
 (A) 蓬生麻中，不扶而直；白沙在涅，與之俱黑
 (B) 質的張而弓矢至焉，林木茂而斧斤至焉
 (C) 假輿馬者，非利足也，而致千里
 (D) 鍥而不舍，金石可鏤

21. 用以比喻在風雨飄搖、形勢嚴重的日子裡，有識之士仍為其理想奮鬥不已，毫無退縮的成語為：
- (A) 烈士暮年，壯心不已 (B) 前事不忘，後事之師
(C) 風雨如晦，雞鳴不已 (D) 二人同心，其利斷金
22. 孟子：「可以取，可以無取；取，傷□。可以與，可以無與；與，傷□。可以死，可以無死；死，傷□。」空格依序為：
- (A) 智、仁、勇 (B) 廉、惠、勇 (C) 信、達、雅 (D) 仁、義、禮
23. 「不愧屋漏為無忝」(張載〈西銘〉)意即：
- (A) 君子慎獨 (B) 少私寡欲 (C) 同類相求 (D) 前車之鑑
24. 「檢討自己這四十幾個春秋，在五湖七海亂遨遊，到處掛單沒碼頭，弄了個半天。原因就出在鞋子穿得不對頭，所以老是走來走去，時時回頭。『 』，這句話真是一點都沒錯。」(趙寧《找一個字代替》)空白處適用下列何句？
- (A) 有家難奔，有國難投 (B) 人過留名，雁過留聲
(C) 天下雖安，忘戰必危 (D) 千里之行，始於足下
25. 《孫子兵法·謀攻》：「知己知彼，百戰不殆。」而《孫子兵法·地形》亦云：「知己知彼，勝乃不殆；知□知□，勝乃可全。」空格依序為：
- (A) 陰、陽 (B) 天、地 (C) 遠、近 (D) 多、寡
26. 《孫子兵法·地形》強調「上將之道」，其所以「知此而用戰者，必勝；不知此而用戰者，必敗」，關鍵在於：
- (A) 料敵制勝，計險阨遠近 (B) 亂生於治，怯生於勇
(C) 吏卒無常，陳兵縱橫 (D) 以少合眾，以弱擊強
27. 《孫子兵法·用間》強調「明君賢將，所以動而勝人，成功出於眾者」在於「先知」，意指：
- (A) 知仁義以使間 (B) 知以上勇者為間 (C) 知敵之情者 (D) 知以敢死者為間
28. 《孫子兵法·虛實》有「兵形象水」之喻，以為「水因地而制流，兵因敵而制勝。故兵無常勢，水無常形，能因敵變化而取勝者，謂之神」，故強調「水之形，避高而趨下」，而「兵之形」則：
- (A) 應虛而制實 (B) 應實而無窮 (C) 避虛而變化 (D) 避實而擊虛
29. 《孫子兵法·軍爭》：「不知山林、險阻、沮澤之形者，不能行軍，不用鄉導者，不能得□利。」《孫子兵法·虛實》：「知戰之□，知戰之日，則可千里而會戰。」兩處空格即〈始計〉「五事」之：
- (A) 道 (B) 天 (C) 地 (D) 將
30. 《孫子兵法·九地》論「將軍之事」為：
- (A) 能愚敵人之耳目，使之無知 (B) 聚三軍之眾，投之於險
(C) 易其心，革其利，使人無識 (D) 易其軍，迂其隊，使人不得思
31. 《孫子兵法·九變》論「將有五危」，何者正確？
- (A) 必生可殺 (B) 愛民可辱 (C) 廉潔可欺 (D) 忿速可侮

32. 《孫子兵法·行軍》提及「必亟去之，勿近也」之地形有六種，何者屬之？
 (A) 潢井 (B) 平陸 (C) 天陷 (D) 翳薈
33. 有關《孫子兵法·軍形》敘述，何者正確？
 (A) 善戰者之勝，無智名，無勇功
 (B) 戰勝而天下曰善，善之善者也
 (C) 見日月是為明目，聞雷霆是為聰耳
 (D) 勝兵先戰而後求勝，敗兵先勝而後求戰
34. 「將不可愠而致戰」，否則極可能導致將軍被敵奪心，為避免此事，孫子以為治心之道應為：
 (A) 避其銳氣，擊其惰歸 (B) 以治待亂，以靜待嘩
 (C) 以近待遠，以逸待勞 (D) 以迂為直，以患為利
35. 「故用兵之法，無恃其不□，恃吾有以□之；無恃其不□，恃吾有所不可□也。」（《孫子兵法·九變》）空格依序為：
 (A) 守，守，攻，攻 (B) 來，待，攻，攻 (C) 戰，守，守，防 (D) 攻，戰，守，攻
36. 今年為抗戰勝利七十週年，回顧民國26年日本發動「七七事變」後，狂言「三月亡華」；但相峙八年之久，日寇卻無條件投降。日軍此例證明了《孫子兵法·作戰》何種思維？
 (A) 兵久而國利 (B) 勝敵而益強 (C) 遠輸而民富 (D) 兵久而力屈
37. 孫子於〈謀攻〉所論「上下同欲者勝」，意即〈始計〉之：
 (A) 道者，令民與上同意也 (B) 天者，陰陽、寒暑、時制也
 (C) 將者，智信仁勇嚴也 (D) 法者，曲制、官道、主用也
38. 下列何者稱為「縻軍」？
 (A) 知可以戰與不可以戰 (B) 不知軍之不可進退而調進退
 (C) 不知三軍之事而同其政 (D) 不知三軍之權而同其任
39. 孫子認為建立必勝之軍，將領對部屬應：
 (A) 令之以文，齊之以武 (B) 無慮易敵，必擒於人
 (C) 愛而不令，令而不治 (D) 將弱不嚴，教道不明
40. 《孫子兵法》共幾篇？始於何篇？終於何篇？答案依序為：
 (A) 10，始計，軍爭 (B) 12，謀攻，九地 (C) 13，始計，用間 (D) 15，始計，火攻

【以下空白】

民國104年大專程度義務役預備軍官預備士官考試

公告答案表

考 科：國 文

題號	答案	題號	答案	題號	答案	題號	答案
1	C	11	A	21	C	31	D
2	C	12	C	22	B	32	C
3	A	13	B	23	A	33	A
4	B	14	D	24	D	34	B
5	D	15	C	25	B	35	B
6	B	16	A	26	A	36	D
7	A	17	D	27	C	37	A
8	D	18	D	28	D	38	B
9	C	19	A	29	C	39	A
10	B	20	D	30	B	40	C

注意：考試開始鈴(鐘)響前，不可以翻閱試題本

民國 104 年大專程度義務役預備軍官預備士官
考 試 試 題

英 文

【注 意 事 項】

- 1.請核對考試科目是否正確。
- 2.請檢查答案卡、座位及准考證三者之號碼是否完全相同，如有不符，請監試人員查明處理。
- 3.本試卷共 40 題，每題 2.5 分，共 100 分，答對給分，答錯不倒扣。試卷最後一題後面有備註【以下空白】。
- 4.本試卷均為單一選擇題，每題都有 (A)、(B)、(C)、(D) 四個選項，請選一個最適當答案，在答案卡同一題號對應方格內，用 **2B** 鉛筆塗滿方格，但不超出格外。
- 5.本試卷空白處或背面，可做草稿使用。
- 6.有關數值計算的題目，以最接近的答案為準
- 7.考完後將「答案卡(卷)」及「試題本」一併繳回。

I. Vocabularies and Phrases:

Questions 1 - 16. Choose the BEST ANSWER to complete the sentence.

1. George's parents hope to spend more quality time with their children, so on holidays they often take George and his _____ to the park for a picnic.
 (A) buddies (B) siblings (C) prodigies (D) colleagues
2. Edward is very excited because he just got accepted to Harvard, the most _____ university in the USA.
 (A) privileged (B) precarious (C) prestigious (D) preferential
3. The _____ of World War II for China was July 7, 1937. In Chinese history, it was the Republic of China that fought against Japan for eight years and finally accepted Japan's surrender in 1945.
 (A) commencement (B) entrance (C) anticipation (D) precedence
4. Many countries have sent their search and rescue teams to Nepal to look for survivors from the _____ 7.8 earthquake that struck on April 25.
 (A) barometer (B) epicenter (C) altitude (D) magnitude
5. A sniper must be very good at _____. He knows how to cover his body with something around him so that nobody can discover his position.
 (A) construction (B) hypocrisy (C) camouflage (D) penetration
6. In order to save more money while traveling in New York, I reserved my _____ in a cheap hotel several months ago.
 (A) accommodation (B) restroom (C) installation (D) stockroom
7. That company has already given _____ to the victims of contaminated food to show their sincere apology.
 (A) alimony (B) compensation (C) foundation (D) pension
8. They are a very kind and generous couple. Last Saturday, they held a party at home. Their _____ earned their neighbors' appreciation.
 (A) hospitality (B) humanity (C) hostility (D) humiliation
9. Although the actress didn't win the award, she was still grateful to receive a(n) _____.
 (A) appointment (B) promotion (C) contention (D) nomination
10. The village had been _____ by floods, which already caused great damage to its population.
 (A) ravished (B) rallied (C) ravaged (D) ramified
11. Tanks had crossed the border and _____ to a halt because there was a roadblock ahead.
 (A) ground (B) twisted (C) found (D) separated
12. These submachine guns are among the most _____ weapons in the world.
 (A) suffocated (B) solitary (C) sophisticated (D) spontaneous
13. Wearable technology has been widely applied to little gadgets and will soon become _____.
 (A) deliberate (B) ubiquitous (C) sloppy (D) eligible
14. What we are planning is a company at the _____ of mobile communications technology.
 (A) self-starter (B) all thumbs (C) legal loophole (D) cutting edge
15. Twittering text messages is _____ these days.
 (A) out of stock (B) all the rage (C) at dawn (D) on the spot

16. He had been on _____ since he won the competition.
 (A) desperate remedies (B) death toll
 (C) crew cut (D) cloud nine

II. Grammar:

Questions 17 -28. Choose the CORRECT ANSWER to each question.

17. All of the people at this conference are _____.
 (A) mathematic teachers (B) mathematics teachers
 (C) mathematics teacher (D) mathematic 's teachers
18. Only after food has been dried or canned _____ for later consumption.
 (A) should it be stored (B) it should be stored
 (C) should be stored (D) that it should be stored
19. Almost everyone fails _____ on the first try.
 (A) in passing the driver's test (B) to pass the driver's test
 (C) passing the driver's test (D) to have passed the driver's test
20. The examiner made us _____ our identification in order to be admitted to the test center.
 (A) to show (B) showing (C) show (D) showed
21. Farmers look forward to _____ every summer.
 (A) participate in the county fairs (B) be participating in the county fairs
 (C) have participated in the county fairs (D) participating in the county fairs
22. Staying in a hotel costs _____ renting a room in a dormitory for a week.
 (A) twice as much as (B) as much as twice
 (C) as much twice as (D) twice more than
23. A huge amount of migrants are still at sea, _____ abandoned by traffickers after a recent crackdown by the government on human smuggling.
 (A) where was (B) which they (C) who are (D) many of them
24. Conditions which apply to your flight are available at the travel agency _____.
 (A) which your holiday you book (B) from which your holiday book is
 (C) where you book your holiday (D) whose book is your holiday
25. _____ the affected child , the doctor checks every other member of the household.
 (A) Apart from (B) In case of (C) Despite (D) Providing
26. The country has a very vibrant bike culture, with its citizens _____ from a young age.
 (A) appreciated show in bicycling (B) raised to appreciate bicycling
 (C) bicycling appreciation (D) appreciating bike
27. If the director _____ that the top candidate was still a consultant for the government, he would have given the others greater priority.
 (A) inform (B) informing (C) had informed (D) had been informed
28. Upon hatching, _____.
 (A) young ducks know how to swim
 (B) swimming is known by young ducks
 (C) how to swim is known in young ducks
 (D) the knowledge of swimming is in young ducks

III. Reading Comprehension:

Questions 29 - 40. Read the following articles and choose the BEST ANSWER to each question.

Questions 29 - 32

Application for admission to the Graduate School at this university must be made on forms provided by the Director of Admissions. An applicant whose undergraduate work was done at another institution should request that two copies of undergraduate transcripts and degrees be sent directly to the Dean of the Graduate School. Both the application and the transcripts must be on file at least one month prior to the registration date, and must be accompanied by a nonrefundable ten-dollar check or money order to cover the cost of processing the application.

Students who have already been admitted to the Graduate School but were not enrolled during the previous semester should reapply for admission using a special short form available in the office of the Graduate School. It is not necessary for students who have previously been denied admission to resubmit transcripts; however, new application forms must accompany all requests for reconsideration. Applications should be submitted at least eight weeks in advance of the session in which the student wishes to enroll. Students whose applications are received after the deadline may be considered for admission as non-degree students, and may enroll for six credit hours. Non-degree **status** must be changed prior to the completion of the first semester of study, however.

An undergraduate student of this university who has senior status and is within ten credit hours of completing all requirements for graduation may register for graduate work with the recommendation of the chairperson of the department and the approval of the Dean of the Graduate School.

29. According to this passage, where would a student secure application forms for admission to the university?
- (A) From the chairperson of the department
 - (B) From the Dean of the Graduate School
 - (C) From the Director of Admissions
 - (D) From the institution where the undergraduate work was done
30. Which of the following documents must be on file thirty days before the registration date?
- (A) Two copies of recommendations from former professors
 - (B) A written approval of the Dean of the Graduate School
 - (C) One set of transcripts and an English proficiency score
 - (D) Two copies of undergraduate courses and grades, an application form, and an application fee
31. The word **status** could best be replaced by which of the following?
- (A) information
 - (B) classification
 - (C) payment
 - (D) agreement
32. The author makes all of the following observations about non-degree students EXCEPT
- (A) they may be admitted after the deadline.
 - (B) they may enroll for six credit hours.
 - (C) they must change their status during the first semester.
 - (D) they need not submit transcripts.

Questions 33-36

Asia is facing a new growth hurdle: A slump in consumption growth. The region's battle against anemic export demand is already in its fourth year. Now domestic spenders, too, are holding back. The fear that Asia may be unable or unwilling to spend all of its gains from cheap oil is coming true. Without bold measures, growth may stop.

Little sign has been shown that cheaper energy is making consumers more willing to reach into their wallets. That's probably because they don't expect the gains to last. Tepid global demand has already taken a toll on pay in export-dependent Asia. Cheap oil and low inflation means even less pressure on employers to raise salaries. The Economist Intelligence Unit says average real wage growth in the Asia-Pacific region might improve to 5 percent this year, from 4.5 percent in 2014. That would still make it the worst two years for labor in the region since the 1997-1998 financial crisis.

That might explain why policy makers from China to Australia have overcome their fear of stoking property bubbles to cut interest rates. Even then, the case for further stimulus efforts is getting stronger. More easing wouldn't be a surprise. Consensus expectations of more than 6 percent growth in Asia this year are squarely pinned on domestic spending. But with consumption emerging as a new growth hurdle, those hopes could stumble.

33. What is the main idea of the passage?
- (A) Cheap oil gives boost to the domestic consumption.
 - (B) Inflation crisis is on the go.
 - (C) Economy is sluggish in Asia due to low wage.
 - (D) New threat for Asia as spending growth slows.
34. What is the factor that worsens the economic situation in Asia other than tepid export demand?
- (A) less pressure on employers to raise salaries
 - (B) stimulus efforts made by policy makers
 - (C) weak increases in national consumption
 - (D) interest rates cut in real estate
35. According to paragraph 2, potentially increasing average wage would trigger economic hardship. This is because _____.
- (A) the growth is limited
 - (B) consumers are willing to reach into their wallets
 - (C) little incentive provided by the government
 - (D) Asian market is export - dependent
36. According to the author, which of the following is **INCORRECT**?
- (A) Interest rates would be lower given that property bubbles would linger.
 - (B) Labor wage is estimated to grow merely by 0.5 % compared to 2014.
 - (C) Measures should be designed to bring the export out of its slumber.
 - (D) Consumers' hands are tied for fear that their earnings may not be sufficient.

Questions 37–40

The inner solar system consists of the sun, eight planets, their moons, and the countless other **celestial** bodies that orbit the sun between the planets. There are also innumerable objects in the realm beyond the last planet in the region that has been termed the outer solar system. These objects include several dwarf planets and their moons, comets, and various small icy and rocky objects that are too small to be classified as either.

The boundary of the solar system is the limit of the sun's gravitational pull since any objects that get caught by its gravity will begin to orbit the sun. So far, the most distant object discovered that orbits the sun is approximately sixty-eight astronomical units (AU) from the sun, yet some astronomers believe that the sun's pull may extend even further than that. One AU is equivalent to the distance of Earth from the sun—roughly 150 million kilometers. Astronomers refer to the region of space where the majority of these faraway objects orbit the sun as the Kuiper Belt. The most distant visible object that has been termed the outer solar system and thus merits attention is *Eris*.

37. The word **celestial** indicates things _____.
- (A) outside this world (B) visible on Earth (C) in rotation (D) gravitational
38. According to paragraph 1, which description about the outer solar system is **INCORRECT**?
- (A) Numerous objects are too small to be identified.
(B) It occurs beyond the orbits of the eight planets.
(C) The force of the sun which pulls toward it is marginal.
(D) Particular small planets and their moons are found within it.
39. According to paragraph 2, which of the following is true of the Kuiper Belt?
- (A) Objects travel through it will be pulled outward from the center.
(B) It lies along the way to sixty-eight AU from the sun.
(C) The region of space extends to approximately 150 million kilometers.
(D) Numerous objects within it revolve around the sun.
40. Why does the author refer to *Eris*?
- (A) To highlight that it is one of the five dwarf planets in the solar system
(B) To add that nothing else visible in the solar system is farther from the sun
(C) To reiterate the features of those dwarf planets that orbit the sun
(D) To emphasize the large area Kuiper Belt covers in the solar system

【以下空白】

民國104年大專程度義務役預備軍官預備士官考試

公告答案表

考 科：英 文

題號	答案	題號	答案	題號	答案	題號	答案
1	B	11	A	21	D	31	B
2	C	12	C	22	A	32	D
3	A	13	B	23	D	33	D
4	D	14	D	24	C	34	C
5	C	15	B	25	A	35	A
6	A	16	D	26	B	36	C
7	B	17	B	27	D	37	A
8	A	18	A	28	A	38	C
9	D	19	B	29	C	39	D
10	C	20	C	30	D	40	B